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 - Ove godine je u našem mestu urađeno dosta toga. Za iduću godinu planirano je da se završi
kanalizacija i priključe sva domaćinstva koja to žele. Time bi zaokružili jedan izuzetno veliki
posao.   U idućoj godini očekujemo sanaciju deponije, redovno održavanje poljskih puteva
(ukoliko dobijemo sredstva možemo urediti poljski put od PIK-a ka Bavaništanskom putu za koji
imamo pripremljen projekat), izgradnju novog zabavišta i obdaništa, dalje uređenje Trga i još
mnogo toga, naravno u zavisnosti od količine novca koju ćemo dobiti. Svim stanovnicima
Starčeva želim srećne predstojeće praznike.
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